
Protokół Nr 5

z posiedzenia Komisji rewizyjnej Rady Gminy odbytego w dniu 21 czerwca 2011r.

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Kłębek Krzysztof - przewodniczący

2. GetkaJanusz -członek

3. Pasoń Marek - członek

4. Sowińska Elżbieta - członek

W posiedzeniu uczestniczyli p. Tadeusz Bulik -  Wójt Gminy i p. Ireneusz Zieliński -  prac.UG.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał p. Krzysztof Kłębek przewodniczący komisji, powitał zebranych

1 przedstawił porządek posiedzenia:

1. Zapoznanie się ze stanem inwestycji pn. Rozbudowa Gimnazjum i budowa hali sportowej w 

Dąbrówce.

2 . Zapoznanie się z wydatkami inwestycyjnymi i remontowymi poniesionymi prze Gimnazjum i 

Szkołę Podstawową w Dąbrówce w 2010 roku.

Do pkt. 1 Pan W ójt poinformował, że zaawansowanie robót przy realizacji tej inwestycji kształtuje się 

na poziomie 30%. Podpisana umowa z firma FUNIBUD opiewa na kwotę 6.302.880,05 zł wykonano 

1.917.512,17 zł. Nadzór autorski to kwota 8.794,50 zł zrealizowano 1.599,00 zł. nadzór inwestorski 

wynosi 59.990,00 zł wypłacono 8.425,88 zł.

Pozostałe wydatki ( przyłącza energetyczne) wynoszą 4.321,66 zł. Razem poniesione wydatki to 

kwota 1.931.858,71 zł. Refundacja z ze środków PROW opiewa na sumę 1.21.457,00 zł.

Płatność realizowana jest zgodnie z harmonogramem. Ustalone było 6 faktura przejściowych 

wykorzystane zostały już 3. Umowa na wykonanie całości zdania została zawarta na koniec stycznia, 

ale może się przedłużyć powiedział W ó j t .

Następnie członkowie komisji udali się w teren aby zapoznać się zawansowaniem budowy hali 

sportowej.

Po dokonaniu oględzin członkowie komisji zadawali pytania dotyczące zagospodarowania terenu i 

wyposażenia budowanej inwestycji. Odpowiedzi na zadawane pytania udzielał p. I. Zieliński.

Po zapoznaniu się ze stanem robót i wysłuchaniu wyjaśnień udzielonych przez p. Zielińskiego 

członkowie komisji na dzień dzisiejszy nie stwierdzili żadnych niedociągnięć przy prowadzonej 

budowie hali sportowej i rozbudowie gimnazjum .

Do pkt. 2 Przewodniczący Komisji zapoznał członków komisji z wydatkami remontowo- 

inwestycyjnymi poniesionymi w 2010 r. przez :

Publiczne Gimnazjum w Dąbrówce które przedstawiają się następująco:

1). 1700 zł - prace remontowe na dachu Sali gimnastycznej



2) 800,00 zł zabudowa na pomoce dydaktyczne

3) 6.750,87 zł -  prace remontowe ( sala polonistyczna, klata schodowa, obróbki blacharskie)

4) 1.00,00 zł wymiana okna

Inwestycyjne -  to zakup kopiarki na 4.819,00 zł 

Szkoła Podstawowa

1) 1.100,00 - pomalowanie Sali do zajęć logopedycznych

2) 3.200,00 zł -  pomalowanie pokoju nauczycielskiego

3) 2.867,00 zł wymiana elektryki i przewodów grzewczych

4) 1.281,00 zł -  przygotowanie instalacji elektrycznej w kuchni

5) Inwestycyjne -  to zakup zmywarki za 7.086,31 zł

Umowy zlecenia na wykonanie powyższych robót stanowią załączniki do protokołu.

Po zapoznaniu się z powyższymi materiałami członkowie komisji stwierdzają, że przeprowadzone 

remonty jak i zakupy inwestycyjne były zasadne.-

Na tym protokół zakończono-


